
Beste Griffie,

CDA Schagen heeft een aantal schriftelijke vragen voor wethouder Heddes m.b.t. het verkeersplan 

Schagen.

Met het verzoek de portefeuillehouder te vragen deze tijdig te beantwoorden voor de 

raadsvergadering zodat alle fracties hier nog kennis van kunnen nemen.

Referte het Raadsvoorstel “verkeersplan Schagen”, dat in de raadsvergadering van 17 februari 

besproken/besloten wordt.

punt 8 - de portefeuillehouder gaat in gesprek met Makado en het parkeerdak 24/7 gebruiken. 

1. Is er ’s avonds wel extra behoefte om op het parkeerdak te gaan staan?

2. Bent u al in gesprek met de bouwheer van het Makado?

3. Zo ja, wat zijn de kansen om het parkeerdak 24/7 uur op te houden?

4. Zo nee, wat is dan het alternatief om de verloren parkeerplaatsen terug te winnen?

5. Ben u bereid om een extra lift aan te laten leggen ter ontsluiting van de bestuurders naar de 

begane grond en vv?

6. Wat zijn daarvan de geschatte kosten en wie gaat deze betalen?

7. Is daarvoor eventueel ruimt voor vanuit het parkeerfonds?

8. Is hier in het totaal financieel plan al rekening mee gehouden of geheel nieuw?

Namens de fractie CDA Schagen,

Co Wiskerke en Sander Lensink


